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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

Tijdens de informatieavond over de jaarstukken 2022 bleek dat een bedrag voor de energietoeslag

nog niet is uitgegeven aan de gerechtigden. ln deze lijkt het of niet alle gerechtigden weten dat zij

aanspraak kunnen maken op de energietoeslag.

Gelet hierop hebben de fracties van D66 Roosendaal, PvdA Roosendaal en BurgerBelangen

Roosendaal de volgende raadsvragen:

1- Klopt het dat er een bedrag openstaat voor de energietoeslag 2022? Zo ia; wat voor bedrag is het

en om hoeveel gerechtigden gaat het?

2- Hoeveel gerechtigden hebben procentueel gezien daadwerkelijk gebruik gemaakt van de

energietoeslag2022 en wat is de reden dat niet alle gerechtigden gebruik hebben gemaakt?

3- Via welke weg kunt u beleidsmatig de gerechtigden die geen gebruik hebben gemaakt van de

energietoeslag 2022 contacteren om alsnog gebruik te kunnen maken daarvan en tot wanneer is dit

mogelijk?

4- Een manier om gerechtigden op de hoogte te brengen is dit kenbaar te maken via de social media

kanalen van de gemeente. Hoe staat het college tegenover dit idee?

Wij kijken uit naar uw spoedige beantwoording.

Namens de fracties van D66 Roosendaal, PvdA Roosendaal en BurgerBelangen Roosendaal,

Bejar Taher, D66

Bjorn Rommens, PvdA

Selda Bozkurt, BBR

Namens de fractie van D66,

Bejar Taher
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

l- Kf opt het dat er een bedrag openstaat voor de energietoeslag 2022? Zo ia; wat voor bedrag

is het en om hoeveel gerechtigden gaat het?

Er heeft in de jaarrekening inderdaad een bedrag van €805.000,- opengestaan voor de

energietoeslag2O22, omdat inwoners tot 1 april 2023 de tijd hebben gehad om de energietoeslag

over 2022 aan te vragen. Dat komt neer op ongeveer 900 gerechtigden over de gehele doelgroep

gezien bij het sluiten van 2022.

2- Hoeveel gerechtigden hebben procentueel gezien daadwerkelijk gebruik gemaakt van de

energietoeslag 2022 en wat is de reden dat niet alle gerechtigden gebruik hebben gemaakt?

Bijde sluiting van de aanvraagperiode voor de energietoeslag2022 op 1 april 2023 heeft 100% van

de doelgroe p tot 120% gebruik gemaakt van de energietoeslag en 21o/o van de doelgroep tussen de

120o/o en 130o/o. De doelgroep tot 120o/o hebben wij als gemeente vrijwel geheel in kaart, waardoor we

gericht en direct kunnen communiceren. De doelgroep boven de 12oo/o hebben we niet in kaart,

waardoor we afhankelijk zijn van algemene en indirecte communicatie middelen.

3- Via welke weg kunt u beleidsmatig de gerechtigden die geen gebruik hebben gemaakt van

de energietoeslag 2022 contacteren om alsnog gebruik te kunnen maken daarvan en tot
wanneer is dit mogelijk?

Op dit moment is het niet meer mogelijk om de energietoeslag voor 2022aan te vragen.

4- Een manier om gerechtigden op de hoogte te brengen is dit kenbaar te maken via de social
media kanalen van de gemeente. Hoe staat het college tegenover dit idee?

Hier staan wij positief tegenover. Wij hebben hiervoor o.a. in het voorjaar diverse posts geplaatst op

social media en daarnaast advertentieruimte ingekocht bijde Roosendaalse Bode om dit bekend te

maken.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van
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